

Reginald McNeil

Chief Operating Officer

ថ្ងៃទី៨ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០២១

ជូនចំពោះ: មាតាបិតា និងក្រុមគ្រួសារ របស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្វី:

លិខិតនេះផ្តល់ព័ត៌មានថ្មីៗអំពីសេវាកម្មដឹកជញ្ជូនកូនរបស់លោកអ្នកក្នុងឆ្នាំសិក្សាខាងមុខនេះ។ ចាប់ផ្តើមនៅរដូវស្លឹកឈើជ្រុះនេះ សិស្សានុសិស្សរបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្វី ដែលជិះ ឃានជំនិះដឹកជញ្ជូនភាគអាគ្នេយ៍នៃរដ្ឋផីលាដេលហ្វី (សិរីភា) [Southeastern Pennsylvania Transportation Authority (SEPTA)] សម្រាប់ឃានជំនិះសាលា នឹងប្តូរទៅប្រើប័ណ្ណថ្លៃឈ្នួលសម្រាប់សិស្ស (Student Fare Card) ថ្មី ដែលឥតគិតថ្លៃ ជំនួសប័ណ្ណ transpass។ សិស្សានុសិស្សដែលមានសិទ្ធិប្រើប័ណ្ណថ្លៃឈ្នួលរបស់ពួកគេ នៅពេលពួកគេត្រឡប់ទៅរៀនដោយផ្ទាល់វិញនៅថ្ងៃដំបូង ហើយត្រូវប្រើប័ណ្ណនេះដើម្បីទៅ និងមកពីសាលា ក្នុងកំឡុងឆ្នាំសិក្សា។ ប័ណ្ណថ្លៃឈ្នួលរបស់សិស្សនឹងនៅតែប្រើបានដរាបណាសិស្សនៅតែមានសិទ្ធិទទួល ហើយចុះឈ្មោះចូលរៀននៅសាលានោះ។ **អ្នកជិះដែលជាសិស្សនឹងអាចជិះ: សិរីភា ដោយឥតគិតថ្លៃ នៅថ្ងៃអង្គារ ទី៣១ ខែសីហា ឆ្នាំ២០២១ -- ដែលជាថ្ងៃចូលរៀនដំបូង។**

ប័ណ្ណថ្លៃឈ្នួល សិរីភា សម្រាប់សិស្ស (SEPTA Student Fare Card) គឺជាប័ណ្ណដែលប្រើដោយមិនប៉ះច្រើន មាន ឈីព (chip) ដែលអាចប្រើហើយប្រើទៀត ដែលសិស្សានុសិស្សអាច «គោះ» រហូតដល់ប្រាំបីដងក្នុងមួយថ្ងៃ ក្នុងថ្ងៃរៀន នៅចន្លោះម៉ោង 5:30 ព្រឹក ដល់ ម៉ោង 8:00 យប់ នៅលើ រថយន្ត ត្រលី ឬថតភ្លើងក្រោមដី ណាមួយក៏បាន។ ប្រសិនបើសិស្សចូលចិត្តប្រើ រថភ្លើងក្រៅក្រុង (Regional Rail) ពួកគេអាចបន្ថែមថ្លៃនៃប័ណ្ណថ្លៃឈ្នួលសម្រាប់សិស្សរបស់ពួកគេនៅស្ថានីយ SEPTA ដែលបានកំណត់ឱ្យនៅ ក្នុងតម្លៃប្រហែល \$10 ថែមទៀត សម្រាប់រយៈពេល ៥ ថ្ងៃ នៃសប្តាហ៍សិក្សា។

សុខភាព និងសុខុមាលភាព របស់សិស្សយើងនៅតែជាចិត្តដ៏សំខាន់បំផុតរបស់យើង ហើយក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្វី និង SEPTA ប្តេជ្ញាថា យើងនឹងធ្វើយ៉ាងណាឱ្យពួកគេស្ថិតនៅក្នុងបរិស្ថានដែលប្រកបដោយសុវត្ថិភាពក្នុងថ្ងៃសិក្សារបស់ពួកគេ។ SEPTA បានបង្កើនវិធានការណ៍សុវត្ថិភាពដោយបន្ថែមកងសន្តិសុខនៅតាមបណ្តោយផ្លូវ Market-Frankford Line ដែលជាផ្លូវរថភ្លើងដែលមាតិកាបំផុតរបស់ SEPTA ហើយសិស្សានុសិស្សជាច្រើនប្រើផ្លូវនេះដើម្បីទៅសាលា។ អាជ្ញាធរក៏បានផ្តល់ផ្តោតខ្ពស់លើការសម្អាត និងថែទាំស្ថានីយ៍នៅតាមស្ថានីយ៍នានាតាមបណ្តោយផ្លូវ Market-Frankford និង Broad Street Lines។ សមាជិកនៃក្រុមការងារនឹងចំណាយពេលក្នុងពេលយប់ ដើម្បីលាងសម្អាតស្ថានីយ៍ និងរថយន្ត ហើយធ្វើការថែទាំ ដែលរួមមាន ការជួសជុលផ្តល់ឈើរយន្ត លាបថ្នាំ ការលាងសម្អាតតាមការប្រើម៉ាស៊ីនបាញ់ទឹកខ្លាំង និងដំឡើងភ្លើង និងផ្លាកសញ្ញា ថ្មី។ រថយន្តទាំងអស់មានខ្យល់ចេញចូលល្អ ជាមួយនឹងការរួមបញ្ចូលគ្នារវាង ប្រព័ន្ធ HVAC ដែលមានប្រសិទ្ធភាព និងការបើកទ្វារព្រឹកញាប់ សម្រាប់អតិថិជនឡើងជិះ និងចុះចេញពីរថយន្ត។ SEPTA បន្តការអនុវត្តន៍តាមគោលការណ៍ណែនាំរបស់ CDC និង TSA ដែលទាក់ទងនឹងតម្រូវការនៃការពាក់ម៉ាស់ និងពិធីការសុវត្ថិភាព ខ្លីដ-19 ផ្សេងទៀត អំពីការជិះរថយន្តសាធារណៈ។

តាមរយៈនៃកម្មវិធីដែលឥតគិតថ្លៃ [ផ្លូវដែលមានសុវត្ថិភាពក្នុងទីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្វី \(Safe Routes Philly\)](#) របស់ទីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្វី សិស្សានុសិស្ស នឹងក្រុមគ្រួសារ ក៏អាចទទួលបានមេរៀនអំពីផែនការ សកម្មភាព ដែលមានសុវត្ថិភាព និងជំនួយជាភាសាអង់គ្លេស និងអេស្ប៉ាញ ដើម្បីឱ្យពួកគេអាចទទួលបាននូវចំណេះដឹង និងជំនាញដែលពួកគេត្រូវការដើម្បីធ្វើដំណើរទៅ និងមកពីសាលាដោយសុវត្ថិភាព។ ដើម្បីជ្រាបព័ត៌មានបន្ថែម សូមមើល [គេហទំព័រ SEPTA Student Fare Card](#)។

យើងខ្ញុំទន្ទឹងរង់ចាំជួបលោកអ្នក និងកូនរបស់លោកអ្នក ក្នុងរដូវស្លឹកឈើជ្រុះ!

ដោយសេចក្តីស្នំក្រស្មោះ



Reggie McNeil  
Chief Operating Officer